
За краткото  време което прекарах в университета до момента успях да видя и да се сблъскам с 
немалко количество хора, проблеми и полезни неща. Бих искал да продължа комуникацията на 
факултета с интересни личности и представители на световните лидери в IT средите, както и да се 
опитам да помогна с отстраняването на възможно най-много от проблимите които съм видял, 
както и тези които в бъдеще ще видя. Също така бих искал да помогна да има повече ползи за 
студентите, които искат да се възползват от тях, както и да се опитам да превърна факултета в едно 
по-добро и по-уютно място. 


